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Hej Kicki! Så roligt att du tackat ja till en Ledarmotpost i 
styrelsen. Det känns som att det blev en bra mix av nya 
och gamla krafter i styrelsen. Det kommer bli toppen. 

Grattis till dig och till oss medlemmar! .  
Hur länge har du varit medlem i Umeå Brukshundlubb? 
- Jag har varit medlem i Umeå Brukshundklubb sedan början 

på 80-talet då jag köpte min första hund som var en collie.  
 

Har du tidigare erfarenhet från föreningslivet? 
- Under många år var hästar och ridsporten allt i mitt liv. 

Hästarna finns fortfarande, men nu också hundar, hundsport 
och brukshundklubben och med dem kom även 
föreningslivet.  

 
Under åren som medlem i klubben har jag suttit med i både Stuggruppen och i 
Bruksgruppen. I dagsläget sitter jag med i verksamhetsgruppen för Specialsök.  

Jag tycker om att vara aktiv, inte bara med hundar. Under årens 
lopp har jag varit med i många olika föreningar/sporter. 

Föreningslivet berikar på så många olika sätt.  

 
Vad betyder klubbtillhörighet/förening för dig? 
- Här träffar jag nya vänner och skapa nya kontakter. Med 

klubben kommer gemenskap där vi tränar hund tillsammans 
och hjälper varandra i vår träning. Vi har roligt tillsammans med 

det vi gillar bäst – våra hundar.  

 
Vilken fråga kommer att vara viktigast för styrelsen att 
arbeta med under året? 

- Jag skulle vilja säga flytten, att hitta ett ställe att vara på. Och 
fram till dess ett bra ställe för oss att samlas på.  
 

Det känns också angeläget och viktigt att vi får igång 
kursverksamhet ordentligt, så att vi kan erbjuda kurser till alla 
hundägare som vill komma och gå kurs hos oss. Just nu har vi 

svårt att möta upp intresset. I de bästa av världar vore det fint 
om vi kan erbjuda kurser till alla, från valp-, allmänlydnad- till 

rena tävlings-/specialinriktade kurser.  
 
Hur ser du på din roll som ledamot? 
- Jag är ny i styrelsen så jag behöver nog lite vägledning 

skulle jag tro . Men jag ser med spänning fram emot 
vad jag kan bidra med och vad vi i styrelsen 

tillsammans med medlemmar kan åstadkomma under 
kommande år.  
 

Jag har lång erfarenhet inom hundvärlden som jag 
hoppas att jag kan ha nytta av i min roll som ledamot. 
Jag försöker vara öppen för nya intressanta idéer som 

kan driva frågor framåt. 



 

Privat, vem är Kicki? 
- Jag är 50+, bor i Röbäck är utbildad tandsköterska och tandhygienist, men arbetar på Volvo 
lastvagnar sedan många år tillbaka. Jag är en djur- och sportnörd!. Hela mitt liv har djuren 

stått i centrum.  
 

Jag började med hästar när jag var 6 år och där blev jag fast. Sedan kom hundarna in i mitt 

liv. Inget hem utan katt som är självklara familjemedlemmar. Så mysiga och personliga.  
Jag håller på med flera olika sporter. Gym för styrkan och när tiden finns yogar jag gärna. 

Löpning och skidor är andra saker jag tycker är kul att göra på min fritid.  
 
Hur ser din "hundfamilj" ut? 
- I stunden har jag ingen hund hemma. Jag fick ta bort min gamla schäfer för ett år sedan. 
Efter det har jag inte riktigt haft möjlighet att skaffa någon ny hund, men jag har tur som får  
låna min goda vän, Kicki Waceks unga hund, Vargas, som jag tränar lite nu och då. Planen är 

att jag framöver kan skaffa en valp och då en Schäfer.  
 
Vad har du för hunderfarenhet? 
- Jag har haft väldigt många hundar under mina aktiva "hundår". Jag började med Collie men 
gick sedan över till Schäfer där jag känner att jag "hittade hem" med den rasen.  
Under åren har jag tävlat spår, sök och även 

lydnadsklass. Har även hållit på med 
Räddningshundsutbildning, när det fanns såna 
kurser här uppe i Norrland. Det var en rolig och 

spännande träning för både hunden och mig. Kan 
sakna det. 
 

Sedan några år tillbaka är jag aktiv inom specialsök 
där jag också sitter med i verksamhetsgruppen, en 
kul gren som växer hela tiden vilket känns jättekul.  

Jag är utbildad instruktör, tävlingsledare och 
mentaltestfigurant.  
Under åren har jag även hunnit med att ha haft några 

valpkullar. 
 

Det visste vi inte om Kicki? 
- Min dröm var att bli veterinär, men livet ville annat. 
Men jag har alltid varit/är väldigt intresserad av allt 

sånt som har med sjukvård/omvård/rehab att göra, 
så för några år sedan utbildade jag mig till 
Hästfysioterapeut och Massör. Fantastiskt roligt! Vi 

får se vad som står skrivet i stjärnorna, kan det vara 
så att det är Hundfysioterapeut som blir min framtida 

utbildning?...  
 

 


